
Protokoll Rrk-möte   
 
Tid:  20 maj 2021 kl. 19.00 – 21.00 
 
Plats:  Digitalt möte (via Teams). 
 
Kallade:  Sara Elg, Lennart Hermansson, Rune Hixén, Thomas Liebig, Lars Viktorsson, (Ingemar 

Åhlund), Matti Åhlund, Per Saarinen och Tomas Torstenson (Frånvarande ledamöter inom 
parentes). 
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Mötets öppnande 
Mötet förklarades öppnat. 
 
Val av mötesordförande 
Per Saarinen valdes till ordförande för mötet. 
 
Val av protokolljusterare 
Till protokolljusterare valdes Matti Åhlund och Rune Hixén 
 
Tillkommande punkter 
Inga tillkommande punkter. 
 
Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll beslutades tas upp vid nästkommande möte då det främst berör rapporter och 
observationer. 
 
Raritetsrapporter och observationer 
Fotogodkännanden 
Fyra observationer med fotodokumentation godkändes, i ett fall med justering av ålder. Två fynd är ännu ej 
färdigbehandlade varav för ett fynd påminns rapportör om att raritetsrapport behöver skrivas då fyndet 
bedöms av Rk. 
 
Rapportering av tidigare underkända fynd 
Ett flertal fynd har lagts in på nytt efter tidigare underkännanden, kontakt tas med rapportör och fynden 
underkänns på nytt. 
 
Rapportmall och Artportalen 
Fyndstatusgenomgång 
En sammanställning har gjorts av fyndstatus för samtliga arter i Artportalen. För arter med fyndstatus extremt 
sällsynta och mycket sällsynta finns några få som behöver tittas igenom noga, övriga är förhållandevis 
tydliga. Det blir svårare när vi kommer till sällsynt/lokal, sparsam, allmän, mycket allmän och oregelbunden. 
 
Sådana arter som är självklara justeras direkt vad gäller antal fynd. I övrigt diskuterades bland annat 
följande: 
 

- Vittrut och fjällabb flyttas till sällsynt lokal. Tärnmås och klykstjärtad stormsvala flyttas möjligen till 
oregelbunden. 

- Det är bra om vi kan sätta ungefärliga gränser som vi sedan förhåller oss till. Sätter gräns för 
sällsynt/lokal till 500. Flertalet arter ser ut att ligga rätt i sparsam. Flera arter som nu finns under 
allmän ska kanske flyttas till sparsam. Eventuellt ska arter med under 5000 fynd flyttas upp från 
allmän till sparsam och några till som vi idag validerar. 

- Ändra alla från mycket allmän till allmän, avstämning görs först med Artdatabanken om finns 
definitioner som vi behöver förhålla oss till. 

- Korsnäbbar diskuterades men beslutades ej att föras till oregelbunden. 
- Avstämning görs även mot rödlistningskategorier. 
- Vi bör fundera framöver hur långt tillbaka i tiden man ska titta på fynd för att sätta status. 
- Statusregler gäller från 2021-01-01. Flyttas från det datum då fyndet gjorts. Arter med upp till hundra 

fynd tittas igenom och antal fynd läggs till för respektive art, detta görs ej för arter med över hundra 
fynd. 

- Samma antal fynd läggs in på nominatunderarten som arten, ej för andra underarter. 



- Diskussion förs vidare kring sammanslagning av fynd för individer som återkommer under flera år. 
 
Fenologiskt intressanta arter 
Jämförelse är påbörjad med dokument från Nrk och Artdatabanken med fenologiskt intressanta arter. När vi 
reviderar valideringsreglerna justeras även datum för fenologiskt intressanta arter utifrån Artdatabankens 
dokument. 
 
Valideringsregler 
När statusgenomgången är klar börjar vi gå igenom valideringsreglerna. 
 
Dokumentationskrav kopplat till status 
Diskussion fördes om dokumentationskrav kopplat till fyndstatus. Behöver inte vara kopplat helt till status 
utan det kan behöva se lite olika ut för olika arter. 
 
Arbetsordning 
Reviderad arbetsordning 
Den reviderade arbetsordningen togs upp på mötet, inga synpunkter framfördes. Dokumentet publiceras på 
hemsidan. 
 
Hemsidan 
Inga aktuella/inkomna punkter inför mötet. 
 
Nrk och Rk 
Inga aktuella/inkomna punkter inför mötet. 
 
Övriga frågor 
Inga aktuella/inkomna punkter inför mötet. 
 
Nästa möte 
Datum för nästa möte: Under augusti, datum bestäms senare. 
Fokusområden nästa möte: Raritetsrapporter och observationer. 
 
 
 
 
Sara Elg, Uddevalla 2021-08-22 
 
Protokollet har justerats digitalt av Matti Åhlund och Rune Hixén. 


